


Le texte suivant propose une formule que vous pourriez vouloir utiliser dans le cadre d'un communiqué de presse. Ce texte peut être copié et collé, traduit et personnalisé en fonction de votre contexte. Il comporte également des zones surlignées où vous pouvez insérer des détails.


	<Insérer le nom de la région>
<Insérer l'adresse postale de la région>
<Insérer laville>
<Insérer l'URL>
	Contact : <Insérer le nom du contact de la région>
<Insérer l'adresse e-mail du contact de la région>
Téléphone : <Insérer le numéro de téléphone>
Tél. Téléphone : <Insérer le numéro de téléphone>



COMMUNIQUÉ DE PRESSE
La Croix-Rouge propose un atelier pour aider les entreprises locales à se préparer aux catastrophes 

<INSÉRER LA VILLE >, <INSÉRER LA DATE>— Le < INSÉRER LA DATE >, les entreprises et les organisations de la <INSÉRER LA REGION>  participeront à un atelier de préparation des entreprises. 

Cet atelier gratuit est conçu pour que les petites entreprises et les organisations découvrent les mesures qu'elles peuvent prendre pour mieux se préparer à toute crise ou catastrophe. L'atelier fournira aux participants des informations précieuses sur la création d'un plan de reprise après une crise. 

En plus d'en apprendre davantage sur les caractéristiques les plus importantes de la planification de la continuité des activités, les participants à l'atelier apprendront comment se préparer personnellement aux catastrophes et comment ils peuvent contribuer de manière proactive à la résilience globale de la communauté. Les catastrophes ont un impact sur des milliers d'entreprises dans <INSÉRER LA RÉGION> chaque année et s'y préparer permet en partie de garantir la réduction du coût économique de ces événements.

« Cet atelier est un moyen puissant de renforcer la résilience de la communauté - nous ne pouvons que démontrer notre enthousiasme à l'idée de promouvoir cette formation pour aider les entreprises et les organisations à s’assurer qu'elles pourront ouvrir leurs portes après une situation d'urgence », a déclaré <INSÉRER LE NOM>, <INSÉRER LA FONCTION> de <INSÉRER L'ORGANISME ET LA RÉGION>. Cet atelier, qui constitue essentiellement un engagement de ces entreprises aux fins du processus de la planification, contribuera certainement à la résilience de la communauté après une catastrophe, quelle que soit son ampleur. C’est énorme ». 
Pour plus d'informations sur ces ateliers ou sur les programmes de la Croix-Rouge, veuillez contacter <INSÉRER LES COORDONNÉES>.

À propos de la <CROIX-ROUGE/NOM DE L'ORGANISATION>, <RÉGION> :
<INSÉRER LES INFORMATIONS DE LA REGION LOCALISEE >
<INSÉRER LE(S) LOGO(S) DU PARTENAIRE>




 


 


The following text offers language you might want to use as part of a media release. This text can be 


copied and pasted, translated, and customised to suit your context, it also has highlighted areas where 


you can insert details.
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URL
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Contact: 


<Insert Region Contact>
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Insert Region Contact Email
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Phone:
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Phone Number


>


 


Alt. Phone:
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Insert


 


Phone Number


>


 


 


MEDIA RELEASE


 


Red Cross


 


offers workshop to help local businesses prepare for 


disasters 


 


 


<


INSERT 


CITY


 


>


, 


<


INSERT 


DATE>


—


 


On 


<


 


INSERT DATE 


>


, businesses and organi


s


ations across 


<


INSERT AREA


>


 


will be participating in 


a 


Business 


Preparedness


 


Workshop. 


 


 


This 


free 


workshop is 


designed for


 


small


 


businesses and organi


s


ations to learn about 


steps they can 


take to be better prepared for any crisis or disaster.


 


The workshop will provide participants with 


valuable insight to creating a


 


crisis recovery plan


. 


 


 


In addition to learning about the most important features of business continuity planning, workshop 


participants will


 


learn about being personally prepared 


for disasters and how they can 


proactively 


contribute 


to overall community resiliency.


 


Disasters impact thousands of 


businesses in 


<INSERT 


AREA>


 


every year and being prepared is part of ensuring the economic cost of these events are 


reduced.


 


 


“


This 


workshop is a powerful way to


 


build community


 


resilience 


–


 


we couldn’t be more excited to 


facilitate this training 


to help


 


businesses and organizations 


rest assured they will 


be able to open their 


doors after an


y


 


emergency


,” said 


<


INSERT NAME


>


, 


<


INSERT TIT


LE


>


 


of


 


<INSERT ORGANIZATION AND 


AREA>


. “


The


 


workshop, which essentially is a


 


commitment that these businesses are making to 


P


lanning, will 


surely 


contribute


 


to 


community resilience after any disaster, no matter how great or 


small


.


 


That’s huge.


”


 


 


For more information about these workshops or any 


Red Cross


 


program, please contact 


<


INSERT 


CONTAC


T DETAILS


>


.


 


 


About the 


<RED CROSS/ORGANIZATION NAME>


,


 


<


REGION


>


:


 


<


INSERT LOCALIZED REGION INFORMATION


>


 


<INSERT PARTNER LOGO(S>


 




    The following text offers language you might want to use as part of a media release. This text can be  copied and pasted, translated, and customised to suit your context, it also has highlighted areas where  you can insert details.      

< Insert   r egion  n ame >   < In sert   r egion   s treet   a ddress >   < Insert   c ity >   < Insert  URL >  Contact:  <Insert Region Contact>   < Insert Region Contact Email >   Phone:   < Insert   Phone Number >   Alt. Phone:   < Insert   Phone Number >  

  MEDIA RELEASE   Red Cross   offers workshop to help local businesses prepare for  disasters      < INSERT  CITY   > ,  < INSERT  DATE> —   On  <   INSERT DATE  > , businesses and organi s ations across  < INSERT AREA >   will be participating in  a  Business  Preparedness   Workshop.      This  free  workshop is  designed for   small   businesses and organi s ations to learn about  steps they can  take to be better prepared for any crisis or disaster.   The workshop will provide participants with  valuable insight to creating a   crisis recovery plan .      In addition to learning about the most important features of business continuity planning, workshop  participants will   learn about being personally prepared  for disasters and how they can  proactively  contribute  to overall community resiliency.   Disasters impact thousands of  businesses in  <INSERT  AREA>   every year and being prepared is part of ensuring the economic cost of these events are  reduced.     “ This  workshop is a powerful way to   build community   resilience  –   we couldn’t be more excited to  facilitate this training  to help   businesses and organizations  rest assured they will  be able to open their  doors after an y   emergency ,” said  < INSERT NAME > ,  < INSERT TIT LE >   of   <INSERT ORGANIZATION AND  AREA> . “ The   workshop, which essentially is a   commitment that these businesses are making to  P lanning, will  surely  contribute   to  community resilience after any disaster, no matter how great or  small .   That’s huge. ”     For more information about these workshops or any  Red Cross   program, please contact  < INSERT  CONTAC T DETAILS > .     About the  <RED CROSS/ORGANIZATION NAME> ,   < REGION > :   < INSERT LOCALIZED REGION INFORMATION >   <INSERT PARTNER LOGO(S>  

